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Van:
Verzonden: maandag 1 juli 2019 12:10
Aan:
Onderwerp: FW: Bluebirds in the Backyard
Bijlagen: Roxit-000253620_000 Wijnstraat 153 20190701.docx

afgehandeld 
 
Groet   
 

Van:    
Verzonden: maandag 1 juli 2019 12:09 
Aan:    
CC:    
Onderwerp: FW: Bluebirds in the Backyard 
 
Hoi   
 
Ik heb het advies voor de Wijnstraat 153 opnieuw beoordeeld. Met inachtneming van de aanwezigheidspercentages 
is de behoefte 4 plaatsen. Er staan nog zakelijke parkeervergunningen op het pand. Daarmee kan het parkeertekort 
onder de 3 plaatsen komen en het college dus ontheffing verlenen. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

Van:    
Verzonden: maandag 1 juli 2019 11:02 
Aan:   
CC:   
Onderwerp: FW: Bluebirds in the Backyard 
 
Ha   
 
Wil jij jouw advies aan   sturen. Dan geeft zij het weer door aan   en dan kan het hopelijk vanmiddag nog 
mee in het PO. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

 
Sr. Accountmanager detailhandel en horeca 

 
Gemeente Dordrecht 
 
E: @dordrecht.nl 
T: +31 78 770  
M: +31 6   

(niet aanwezig op dinsdagmiddag en woensdagmiddag) 
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Van:    
Verzonden: maandag 1 juli 2019 9:56 
Aan:   
CC:  

 
Onderwerp: RE: Bluebirds in the Backyard 
 
Hoi  
 
Ik wacht het advies van  en ook eindadvies van RO even af. 
Dat laatste heb ik (nog) niet ontvangen van dit plan, vandaar dat het plan niet eerder is afgehandeld. 
 
Ik ga ervan uit dat het plan wel op de agenda is/kan vanmiddag qua tijd.  
 

 
 
 

Van:    
Verzonden: maandag 1 juli 2019 9:34 
Aan:   
CC:   
Onderwerp: Bluebirds in the Backyard 
 
Hallo  , 
 
Zojuist even met   van verkeer gesproken. Hij zal vanmorgen nog even kijken of er nog ruimte is in die 
parkeervergunningen en zal de definitieve uitkomst daarvan laten weten. 
 
Lukt het dan nog om het vanmiddag nog in het PO te krijgen? We moeten het nu wel snel weten, want het 
werkbezoek van het college is a.s. vrijdag al en dan is ook de officiële opening gepland. Als het niet lukt voor vrijdag, 
dan moeten we dat nu al weten, want dan moet het programma voor het werkbezoek omgegooid worden. 
 
Overigens heeft Bluebirds eind april de aanvragen al ingediend. Verkeer heeft half mei al geadviseerd en de 
adviesraad had begin juni geadviseerd. Wethouder   (die de opening wil verrichten) heeft mij al twee keer 
gevraagd waarom het zo lang moet duren en eerlijk gezegd kan ik daar geen bevredigend antwoord op geven… 
Dus ik hoop dat ik vanmiddag kan melden dat het allemaal goed gaat komen voor vrijdag. In elk geval met de 
vergunning voor de ontheffing van het bestemmingsplan voor detailhandel. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

 
Sr. Accountmanager detailhandel en horeca 

 
Gemeente Dordrecht 
 
E: @dordrecht.nl 
T: +31 78 770  
M: +31 6   

(niet aanwezig op dinsdagmiddag en woensdagmiddag) 

 




